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Aan de leden van de raad,

Met deze raadsinformatiebrief informeren wij u over een aantal zogenaamde 'brandweerzaken'. 

Wijzigingen brandweerpost Zwijndrecht
Per 1 juni jl. is er een (interne) wijziging doorgevoerd binnen de brandweerpost Zwijndrecht. De post 
werkte met vier ploegen die volgens een roulatiesysteem de paraatheid verzorgden. Diverse 
ontwikkelingen hebben de afgelopen jaren gezorgd voor een scheefgroei in beschikbaarheid en 
verschillen in de specialistische taken per ploeg.

In goed overleg met de post heeft de brandweerleiding besloten per 1 juni jl. met drie ploegen te gaan 
werken. Alle medewerkers zijn opnieuw ingedeeld. Daarbij is per medewerker gekeken naar zijn/haar 
woon-werksituatie en naar de specialistische taken per ploeg.

De voormalige (vier) ploegchefs hebben hun functie vacant gesteld. Na een zorgvuldige 
sollicitatieprocedure zijn er twee van hen benoemd tot ploegchef. De positie van de derde ploegchef is 
nog vacant en wordt zo snel mogelijk ingevuld. 

De brandweerleiding kijkt terug op een zorgvuldig traject dat heeft geleid tot een verbeterde 
paraatheid en verdeling van specialistische taken. 

Verstrekte informatie over beroepspost voor brandweer Zwijndrechtse Waard
In april heeft u in het AD een artikel kunnen lezen over de brandweer in de Zwijndrechtse Waard. Met 
name de kop van dat artikel 'Veiligheidsregio: beroepsbrandweer nodig in Zwijndrecht en Ambacht' 
heeft bij sommige lezers enige verwarring veroorzaakt. Voor alle duidelijkheid, de inzet van vrijwillige 
brandweerlieden blijft hard nodig voor een goede paraatheid in onze regio. De brandweerleiding doet 
weliswaar onderzoek naar de optimale inrichting van onze brandweerzorg in de Zwijndrechtse Waard. 
Daarbij hoort de mogelijkheid van een dagbezetting (kantoortijd) met beroepsbrandweer. 

De medewerkers van de posten in Heerjansdam, Hendrik-Ido Ambacht en Zwijndrecht zijn hiervan op 
de hoogte en worden over de voortgang blijvend geïnformeerd. Zij geven via een klankbordgroep ook 
hun inbreng. Nadere informatie volgt als het onderzoek is afgerond.

Reacties op brief inzake beschikbaar bluswater in spoorsloten spoortracé Dordrecht-
Zwijndrecht
In maart jl. hebben burgemeester Van der Loo en wethouder Van der Linden (gemeente Dordrecht) 
namens de Stuurgroep Externe Veiligheid Spoortracé Dordrecht-Zwijndrecht een brief gestuurd aan 
ProRail en het Waterschap Hollandse Delta(WSHD), zie stukkenlijst 25 maart 2022. Met die brief 
deden zij een dringende oproep om het onderhoud aan de spoorsloten zo snel mogelijk op orde te 
hebben. Zowel ProRail als WSHD pakken de problematiek inmiddels voortvarend aan. 

De planning is dat de spoorsloten tussen september en november op orde zijn. Omwille van Flora en 
Fauna mag er voor september en na november geen onderhoud plaatsvinden. ProRail en WSHD 
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halen gepland onderhoud in 2024 naar voren. Onderhoud aan de spoorsloten stelt de gemeenten 
Zwijndrecht en Dordrecht in staat om voldoende bluswater te garanderen. In de tussentijd wordt met 
een noodvoorziening bij een calamiteit overigens in dat bluswater voorzien.

Wij gaan er vanuit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


